
 Protokół nr XXXIII/2022 
z Sesji Rady Miejskiej w Poniecu odbytej 13 kwietnia 2022 roku w godz. 1400 -  1600 w sali 

Gminnego Centrum Kultury w Poniecu. 

____________________________________________________________________ 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jerzy  Kusz  o godzinie 1400 otworzył XXXIII Sesję Rady 

Miejskiej w Poniecu. Powitał radnych,  przybyłych gości oraz: 

   

• Burmistrza Ponieca Jacka Widyńskiego 

• Zastępcę Burmistrza Ponieca Eugeniusza Nowaka 

• Radnych Powiatowych oraz Sołtysów 

• Kierowników jednostek i zakładów budżetowych 

• Pracowników Urzędu Miejskiego     

• Komendanta Powiatowego Policji w Gostyniu  

• Zastępcę Komendanta Państwowej Powiatowej Straży Pożarnej w Gostyniu  

• Komendanta OSP w Poniecu 

• Kierownika Posterunku Policji w Poniecu 

 

Listy obecności radnych i gości stanowią załączniki do protokołu. 

 

Pkt 1. Otwarcie. 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz stwierdził, że zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczy 

15 radnych,  co stanowi  kworum  pozwalające na  podejmowanie uchwał.  

 

Następnie Przewodniczący stwierdził, że radni otrzymali porządek obrad sesji wraz z 

zaproszeniami na XXXIII Sesję i zwrócił się z pytaniem o uwagi do porządku obrad XXXIII Sesji 

Rady Miejskiej. 

 

Rada Miejska w Poniecu przyjęła następujący porządek obrad XXXII Sesji Rady Miejskiej: 

 

1. Otwarcie, 

2. Sprawozdanie Burmistrza Ponieca i Przewodniczącego Rady Miejskiej w Poniecu z 

działalności w okresie międzysesyjnym i realizacji uchwał podjętych na poprzedniej 

sesji, 

3. Interpelacje i zapytania radnych, 

4. Wysłuchanie informacji na temat bezpieczeństwa publicznego na terenie Gminy 

Poniec, 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr 

XXIX/252/2021 z dnia 17 grudnia 2021 r.  w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Poniec na lata 2022-2032, 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej 

Gminy Poniec na rok 2022, 
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7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Gostyńskiego, 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 

na rzecz ENEA Operator Sp. z o.o. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego przekazania nieruchomości będącej 

własnością Gminy Poniec  na rzecz Powiatu Gostyńskiego, 

10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet dla przewodniczących 

organów wykonawczych jednostek pomocniczych, 

11. Przyjęcie protokołu z XXXII sesji Rady Miejskiej, 

12. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach, 

13. Wolne wnioski i zapytania, 

14. Zakończenie. 

Zanim przystąpiono do omawiania poszczególnych punktów, głos zabrał Komendant 

Powiatowy Policji w Gostyniu mł. insp. mgr Piotr Gorynia, który podziękował za 

dotychczasową współpracę z Gminą Poniec oraz złożył życzenia na zbliżające się Święta 

Wielkiej Nocy.  

 

Pkt 2. Sprawozdanie Burmistrza Ponieca i Przewodniczącego Rady Miejskiej w Poniecu z 

działalności w okresie międzysesyjnym i realizacji uchwał podjętych na poprzedniej sesji. 
 

Burmistrz Jacek Widyński przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym. Informacja została przyjęta bez uwag i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt. 3. Interpelacje i zapytania radnych. 

Radna Łucja Markowska złożyła dwie interpelacje do Starostwa Powiatowego Zarządu Dróg. 

Jedną w sprawie naprawy nawierzchni drogi powiatowej Łęka Wielka – Bielawy, Łęka Wielka 

– Oporowo i odcinka od głównej krzyżówki Poniec - Gostyń w kierunku Łęki Wielkiej. 

Natomiast druga interpelacja dotyczyła wykaszania poboczy dróg powiatowych w okolicach 

Łęki Wielkiej.  

 

Pkt 4. Wysłuchanie informacji na temat bezpieczeństwa publicznego na terenie Gminy 

Poniec 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił kierownika posterunku policji w Poniecu 

st. asp. Sławomira Mazideńskiego o przedstawienie informacji na temat bezpieczeństwa 

publicznego na terenie Gminy Poniec. 

Kierownik Posterunku Policji w Poniecu st. asp. Sławomir Mazideński przedstawił 

szczegółowe informacje na temat bezpieczeństwa publicznego na terenie Gminy Poniec. 
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Przewodniczący Rady Jerzy Kusz zapytał jak kierownik ocenia tendencje przestępstw w 

obecnych czasach.  

Kierownik Posterunku Policji w Poniecu st. asp. Sławomir Mazideński odpowiedział, że w 

2021 roku nastąpił spadek przestępstw, mogło to być spowodowane wsparciem patroli z 

Gostynia. Przewinienia były popełniane głownie przez mieszkańców gminy.  

Radny Stanisław Machowski podsumował, że bardzo dużo jest występków o charakterze 

zaśmiecania na terenie gminy. W rowach znajdują się butelki, opakowania po produktach 

spożywczych oraz opady rolnicze, np. opakowania po koncentratach czy siatki mimo, że 

gmina co jakiś czas odbiera opady rolnicze. Jest to zachowanie karygodne. Radny zwrócił się 

z prośbą do kierownika posterunku o współpracę i namierzenie osób zaśmiecających, w 

miarę możliwości.  

Radna Ewa Kończak zapytała czy na terenie gminy wystąpiły przestępstwa narkotykowe. 

Kierownik Posterunku Policji w Poniecu odpowiedział, że w gminie Poniec nie ujawniono 

tego typu przestępstw.  

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił zastępcę komendanta PSP w Gostyniu bryg. mgr 

inż. Michał Pohla o przedstawienie informacji na temat bezpieczeństwa publicznego na 

terenie Gminy Poniec. 

Zastępca Komendanta PSP w Gostyniu bryg. mgr inż. Michał Pohl przedstawił szczegółowe 

informacje na temat bezpieczeństwa publicznego na terenie Gminy Poniec. 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz podsumował, że niepokojące są wypadki spowodowane 

nieuwagą człowieka.  

Zastępca Komendanta PSP w Gostyniu poinformował, że straż prowadzi działania 

edukacyjne wśród dzieci i młodzieży.  

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz podziękował gościom za przedstawienie sprawozdań oraz 

za wykonywaną pracę i służbę społeczną. Przewodniczący ogłosił 15 minut przerwy. 

Posiedzenie opuścił Radny Mariusz Nowak.  

 

Pkt 5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr 

XXIX/252/2021 z dnia 17 grudnia 2021 r.  w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Poniec na lata 2022-2032. 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Skarbnika Gminy Agnieszkę Minicką o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka przedstawiła projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem.  

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał  otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

Przewodniczący dokonał zamknięcia dyskusji, a Zastępca Przewodniczącego Aneta 

Wrotyńska przedstawiła projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. 
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Rada Miejska w obecności 14 radnych jednomyślnie podjęła 

uchwałę nr XXXIII/287/2022 

w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr XXIX/252/2021 z dnia 17 grudnia 

2021 r.  w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Poniec na lata 

2022-2032 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej  

Gminy Poniec na rok 2022. 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Skarbnika Gminy Agnieszkę Minicką o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka przedstawiła projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem.  

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał  otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

Przewodniczący dokonał zamknięcia dyskusji, a Zastępca Przewodniczącego Dariusz Kieliś 

przedstawił projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. 

                                                                                  

Rada Miejska w obecności 14 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XXXIII/288/2022 

w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej  Gminy Poniec na rok 2022 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Gostyńskiego. 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz przedstawił projekt uchwały wraz z krótkim uzasadnieniem 

w przedmiotowej sprawie.  

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał  otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

Przewodniczący dokonał zamknięcia dyskusji, a Zastępca Przewodniczącego Aneta 

Wrotyńska przedstawiła projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. 

                                                                               

Rada Miejska w obecności 14 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XXXIII/289/2022 

w sprawie zmiany udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Gostyńskiego. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
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Pkt 8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 

na rzecz ENEA Operator Sp. z o.o. 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Inspektora UM Krystiana Juśkiewicza o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie. 

 

Inspektor UM Krystian Juśkiewicz przedstawił projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem.  

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał  otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania.  

 

Przewodniczący dokonał zamknięcia dyskusji, a Zastępca Przewodniczącego Dariusz Kieliś 

przedstawił projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 

Rada Miejska w obecności 14 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XXXIII/290/2022 

w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz ENEA Operator 

Sp. z o.o. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 9. Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego przekazania nieruchomości będącej 

własnością Gminy Poniec  na rzecz Powiatu Gostyńskiego. 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Sekretarza Gminy Marcina Pazdaja o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie. 

 

Sekretarz Gminy Marcin Pazdaj przedstawił projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem.  

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał  otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania.  

 

Przewodniczący dokonał zamknięcia dyskusji, a Zastępca Przewodniczącego Aneta 

Wrotyńska przedstawiła projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 

Rada Miejska w obecności 14 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XXXIII/291/2022 

w sprawie nieodpłatnego przekazania nieruchomości będącej własnością Gminy Poniec  na 

rzecz Powiatu Gostyńskiego. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
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Pkt 10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet dla przewodniczących 

organów wykonawczych jednostek pomocniczych.  

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Sekretarza Gminy Marcina Pazdaja o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie. 

 

Sekretarz Gminy Marcin Pazdaj przedstawił projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem.  

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał  otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania.  

 

Przewodniczący dokonał zamknięcia dyskusji, a Zastępca Przewodniczącego Dariusz Kieliś 

przedstawił projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 

Rada Miejska w obecności 14 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XXXIII/292/2022 

w sprawie ustalenia wysokości diet dla przewodniczących organów wykonawczych 

jednostek pomocniczych. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 11. Przyjęcie protokołu z XXXII Sesji Rady Miejskiej.     

Przewodniczący Rady Jerzy poinformował, że zgodnie z paragrafem 38 Statutu Gminy Poniec 

do biura Rady nie wpłynęła żadna uwaga do protokołu z XXXII Sesji Rady Miejskiej. Rada 

Miejska w obecności 14 radnych w głosowaniu jednomyślnie przyjęła protokół z XXXII Sesji 

Rady Miejskiej.  

 

Pkt  12. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

Wpłynęły odpowiedzi na interpelacje radnych z poprzedniej sesji. 

Radny Stanisław Machowski nie spodziewał się tak szybkiej odpowiedzi.  

 

Pkt  13. Wolne wnioski i zapytania. 

Radny Zdzisław Zdęga poprosił o interwencję w sprawie gałęzi w miejscowości Czarkowo. 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił o złożenie interpelacji w tej sprawie.  

 

Pkt 14. Zakończenie. 

Przewodniczący Rady Jerzy w związku z wyczerpaniem porządku obrad podziękował radnym 

i gościom za uczestnictwo w XXXIII Sesji Rady Miejskiej i o godz. 1600 dokonał zamknięcia 

obrad Sesji.   

 

 

     Protokółowała                                                                           Przewodniczący Rady 

    Karolina Cieślak                                                                                     Jerzy Kusz 


